
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2023-12-06 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Trelleborgs Brukshundklubb å klubbstugan kl. 18.30 

20.00 

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Annette Lundfall, Claes Rörstam, Emma 

Ponton, Lisa Lindqvist och Jimmy Winge. 

Förhinder: Lotta Mårtensson och Michaela Katz 

§ 88 Mötets öppnande 

    Ordförande Birthe Wallin hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 89 Fastställande av dagordning       

 Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 90 Föregående mötesprotokoll 

 Föregående mötesprotokoll föregicks och lades med godkännande till handlingarna. 

§ 91 Val av justerare 

 Lisa Lindqvist valdes att justera mötesprotokollet. 

§ 92 Rapport budget 2024      Bilaga 1 

a)Annette rapporterade att vi ligger i fas med budgeten. Klubben ska även flytta över 

pengar till ett placeringkonto så det inte står så mycket pengar på swishkontot 

b) Annette föredrog den ekonomiska rapporten.   Bilaga 2 och 3 

§ 93 Rapport verksamhetsplan 2024  

Vi har en fyllig verksamhetsplan redan från starten av året men den inte är riktigt 

färdigställd än. 

§ 94 Inkomna skrivelser 

Återkoppling till Pia Wärja blir tagen genom att hon bjuds in i Messenger  

gräsklippargruppen för att stötta upp och vara behjälplig så vi får ett fungerande 

klippschema. 

 



 

§ 95 Rapporter från kommittéer/grupper 

• Webbansvarig – rapporterar att det varit mycket driftsstörningar med hemsidan via 

SBK centralt. 

• Julfest – går av stapeln den 9 dec och är för medlemmarna och deras hundar där Lena 

Sundlöf även i år hjälper till att göra en rolig bana med övningar. 

• Funktionärsfesten  - går av stapeln den 23 februari. Inbjudna delas i grupperna som 

vidarebefordra till sina funkisar. 

• Utbildningsgruppen – det är på slutversen för kurserna nu innan helgerna. 

• Kök- Helene fortsätter hjälpa till med inköp men vi ska reducera visst sortiment som 

inte går så bra. 

• Agility – Ska ha workshop den 30/12 på Hundarenan. Sedan ska det bli en 

Blåbärstävling den 11 februari även den på Hundarenan. 

• Plan & Stuga – Jimmy ska skaffa ”musjagare” till stugan. 

§  96 Rapporter 

 Det fanns inga övriga rapporter. 

§  97 Övriga frågor 

Jimmy kommer fixa så vi får bort de små hängande latrintunnorna och vi endast 

kommer ha två stora kvar, en på framsidan och en på norra planen. 

§  98 Nästa möte 

 Nästa möte blir den 16 januari. 

§  99 Mötets avslutande 

 Ordförande Birthe tackade för visat intresse för klarande mötet var avslutat. 
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